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Eladó Családi ház, 42 m2, 598 m2 telek, Balatonberény
34 900 000 Ft ( ~89 572 € )

Eladásra kínálok egy kedvelt Balaton parti településen,
Balatonberényben egy kicsiny kis nyaralót!

Adatlap sorszáma: #696900293

Szobák: 1 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Klímás hűtés-fűtés

Építés éve: 2009

Kilátás: Részpanoráma

Tájolás: Észak

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Van

Tv: Műhold, parabolaantenna

Internet: Műholdas

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: E

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok egy kedvelt Balaton parti településen,

Balatonberényben egy kicsiny kis nyaralót!

Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akiknek fontos a nyugalom, a

pihenés, valamint a Balaton, a természet közelsége és a szép balatoni

panoráma. Ez a remek kis nyaraló zöld környezetben helyezkedik el,

amely bővelkedik természeti szépségben és turisztikai lehetőségekben.

Álmodott már arról, hogy saját nyaralója legyen? Íme itt a lehetőség

hogy ez a vágya teljesüljön!

Az ingatlan mindössze 42m2, de elegendő hogy a család kikapcsolódjon

és kipihenhesse a mindennapi élet fáradalmait. De ha ez mégis kevés

lenne akkor még bőven jut hely a barátok számára is, egy kellemes

sátorozás keretein belül. Az ingatlanban egy kis szoba található,

valamint egy nappali, konyha és a fürdőszoba. Ha valaki téli napokban

is szívesen kikapcsolódna, akkor erre is meg van a lehetőség, mert az

ingatlan téliesített, fűtéséről klima gondoskodik, de van lehetőség

többféle fűtési alternatívára is. A nyaraló 2009-ben épült, szigetelt,

tetőszerkezete jó állapotú. A nyílászárók műanyagok, szigeteltek és

redőnnyel felszereltek. A ház külső részéről közelíthető meg a

padlásfeljáró, ami jelenleg tárolóként funkcionál. Az ingatlanhoz

tartozik egy fedett terasz is. Képzelje csak el, mennyire felemelő lenne

a teraszról a reggeli kávét elfogyasztani, vagy akár egy szép nyári

estén a párjával a csillagokat nézve beszélgetni egy pohár kellemes bor

társaságában.

Az udvar mérete optimális, gyümölcsfák találhatók rajta. Valamint van

lehetőség egy kerti kiülő és egy grillező létesítésére. Az udvaron

található egy ásott kút is. A közvetlen közelben található gyógyszertár,

orvosi rendelő, fodrászat, óvoda, posta, élelmiszerbolt, éttermek

valamint a szabadstrand mindössze pár perc alatt elérhető gyalog.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal

keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni

a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel

ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából

választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt

követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete ein kleines Ferienhaus in einem beliebten Balaton-Küstendorf,

Balatonberény, zum Verkauf an!

Ich empfehle es vor allem Menschen, die Ruhe und Entspannung

schätzen, sowie die Nähe zum Plattensee, die Natur und das schöne

Panorama des Plattensees. Dieses tolle kleine Ferienhaus befindet sich

in einer grünen Umgebung, die reich an Naturschönheiten und

touristischen Möglichkeiten ist.

Haben Sie schon einmal davon geträumt, ein eigenes Ferienhaus zu

besitzen? Hier ist die Gelegenheit, Ihren Traum zu verwirklichen!

Das Haus ist nur 42 m2 groß, aber genug für die Familie, um sich zu

entspannen und vom Alltagsstress zu erholen. Aber wenn das nicht

ausreicht, gibt es immer noch genug Platz für Freunde, um einen

schönen Campingausflug zu genießen. Das Anwesen verfügt über ein

kleines Zimmer, ein Wohnzimmer, eine Küche und ein Badezimmer.

Wenn Sie sich in den Wintertagen entspannen möchten, können Sie das

tun, denn das Haus ist winterfest und wird mit einer Klimaanlage

beheizt, aber es gibt auch mehrere Heizungsalternativen. Das Haus

wurde 2009 gebaut, es ist isoliert und das Dach ist in gutem Zustand.

Die Fenster sind aus Kunststoff, isoliert und mit Rollläden versehen.

Der Dachboden ist von der Außenseite des Hauses zugänglich und wird

derzeit als Abstellraum genutzt. Das Haus verfügt außerdem über eine

überdachte Terrasse. Stellen Sie sich vor, wie wohltuend es wäre, den

Morgenkaffee auf der Terrasse zu genießen oder an einem schönen

Sommerabend mit Ihrem Partner bei einem Glas Wein in den

Sternenhimmel zu schauen.

Die Größe des Innenhofs ist optimal, mit Obstbäumen. Es gibt auch die

Möglichkeit, eine Gartenbank und einen Grill aufzustellen. Auf dem Hof

befindet sich auch ein gegrabener Brunnen. Eine Apotheke, eine

Arztpraxis, ein Friseur, eine Gärtnerei, ein Postamt, ein

Lebensmittelgeschäft, Restaurants und der Strand sind zu Fuß zu

erreichen.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um

einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land!

Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere

Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl

von Banken das für Sie am besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale a small holiday home in a popular Balaton coastal

village, Balatonberény!

I recommend it primarily to people who value peace and quiet,

relaxation, as well as the proximity to Lake Balaton, nature and the

beautiful panorama of Lake Balaton. This great little holiday home is

situated in a green environment, rich in natural beauty and tourist

opportunities.

Have you ever dreamed of having your own holiday home? Here is the

opportunity to make your dream come true!

The property is only 42m2, but enough for the family to relax and

unwind from the stresses and strains of everyday life. But if that's not

enough, there's still plenty of room for friends to enjoy a nice camping

trip. The property has one small room, a living room, kitchen and

bathroom. If you would like to relax in the winter days, you can do so

as the property is winterised and heated by air conditioning, but there

are also several heating alternatives. The house was built in 2009, it is

insulated and the roof is in good condition. The windows are plastic,

insulated and fitted with shutters. The attic is accessed from the

outside of the house and is currently used as a storage room. The

property also has a covered terrace. Imagine how uplifting it would be

to enjoy your morning coffee on the terrace, or even to chat with your

partner on a nice summer evening, looking at the stars and enjoying a

glass of wine.

The size of the courtyard is optimal, with fruit trees. There is also the

possibility of a garden bench and a barbecue. There is also a dug well

in the courtyard. A pharmacy, doctor's surgery, hairdresser, nursery,

post office, grocery store, restaurants and the beach are all within

walking distance.

This property is great, right? For more information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please

contact the Home Manager! We can help you achieve your goals,

anywhere in the country! Should you need a favourable loan offer, our

advisors will select the most suitable one for you from a wide range of

banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


